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BRM.0012.2.11.2017                     
 

Protokół nr 22/2017 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej Inowrocławia 

w dniu 21 listopada 2017 r. 

 

Przebieg obrad: 

Otwarcia posiedzenia Komisji o godz. 13
00 

dokonał Przewodniczący Komisji p. Patryk 

Kaźmierczak, który na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu 

uczestniczy 4 członków Komisji, co stanowi wymagane przepisami kworum,  

w związku z czym obrady są prawomocne. 
 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 do 

protokołu.   
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Opiniowanie budżetu Miasta Inowrocławia na 2018 r. 

2. Ustalenie planu pracy na I półrocze 2018 r. 

3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

4. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego realizacji (za - 4). 
 

Ad. 1. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2018 r.  
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie budżetu Miasta Inowrocławia na 2018 r. wraz 

z projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Inowrocławia na lata 2018-2031/ 
 

W dyskusji głos zabrali: 
 

Marek Słabiński: 

W jakim celu kupujemy 16 autobusów? W tej chwili występuje jako obserwator 

i zauważam, że autobusy, które jeżdżą po ulicach miasta są puste. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Zakup autobusów za 15% ceny to okazja. 
 

Marek Słabiński: 

Transport w mieście Inowrocławiu w godzinach wieczornych mógłby się opierać 

na autobusach 10 osobowych. 
 

Elżbieta Jardanowska : 

Nie zgadzam się z Panem, ale często jeżdżę komunikacją miejską i nie ma pustych 

przejazdów. 
  
Marek Słabiński: 

Zgadzam się, że 15% ceny autobusu to okazja. Po co zatem kupować duże autobusu, 

powinno zakupić się małe autobusy.  

Wracając do budżetu i porównując do budżetu z ubiegłego roku mamy przyrost 

6 milionów złotych.   
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Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Dochód szacunkowy tylko z  PIT i CIT to około 3 miliony złotych.  
 

Marek Słabiński: 

Str. 73 punkt 16 struktura i dynamika dochodów budżetowych na 2018. W tej pozycji 

wpływy z innych opłat lokalnych znajduje się duża kwota. 

Str. 75 punkt 3 W tej pozycji znajdują się świadczenia społeczne na rzecz osób 

fizycznych. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

To są świadczenia rodzinne, świadczenia 500+, wychowawcze . 
 

Marek Słabiński: 

Tylko przy naszym budżecie to bardzo duża kwota. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

To od nas nie zależy. Przychodzi decyzja, jest zapotrzebowanie i są osoby uprawnione.  
 

Marek Słabiński: 

Str. 79 pozycja 8 Na ile lat została zaciągnięta pożyczka ? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Do 2031roku.  

 Nie stać nas, aby była zaciągnięta na krótszy okres. 
 

Stanisław Skoczylas: 

Wydatki - duży wzrost, czym jest spowodowany? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Inwestycje. 
 

Stanisław Skoczylas: 

W dalszym ciągu kuleje budownictwo. 
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia- Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego 

i Funduszy Europejskich: 

Jeżeli będzie nas stać, to będziemy budować. 
 

Stanisław Skoczylas: 

Str. 55, dlaczego takie duże są wydatki na sieć komputerową? 

Str. 56 - Przedszkole Niepubliczne ”Stokrotka”. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Wydatki na sieć komputerową dotyczą całego Urzędu Miasta. 
 

Stanisław Skoczylas- 

Czy realizowany jest program „Przyjazny Urząd”? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Tak. Jest realizowany od 3 lat, są to szkolenia urzędników. 
 

Innych pytań nie było, przystąpiono do głosowania.  
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Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2018? 
 

głosowanie: za – 2, przeciw - 1, wstrzym. się – 1. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej za I półrocze 2018 r.  
 

głosowanie:  za – 2, przeciw - 1, wstrzym. się – 1. 
 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 2. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2018 r. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Przedstawił propozycję tematów do planu Komisji na I półrocze 2018 r. 

Czy są inne propozycje? 
 

Marek Słabiński: 

Na miesiąc marzec zapisany jest temat analiza środków przeznaczonych na dodatkowe 

patrole Policji w 2017 r. W związku z powyższym proponuję, aby temat ten brzmiał: 

Analiza wydatkowania środków przeznaczonych na dodatkowe patrole Policji 

przekazywanych przez Miasto. Jednocześnie proponuję, aby zaprosić na posiedzenie 

Komisji przedstawicieli Komendy Powiatowej Policji w Inowrocławiu.  

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 
 

Kto  jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego planu pracy na I półrocze 

2018 r. wraz z ujętymi zmianami? 
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Plan pracy Komisji na I półrocze 2018 r. stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z przeprowadzonej kontroli środków wydatkowanych 

z budżetu Miasta Inowrocławia w 2016 r. na odszkodowania za niedostarczenie 

lokalu socjalnego. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Każdy z członków zapoznał się z treścią protokołu. W trakcie kontroli nie wykazaliśmy 

żadnych nieprawidłowości. Komisja zapoznała się z procedurami wypłat odszkodowań. 

Komisja proponuje ujednolicenie zasad wypłat środków i stworzenie dokumentu 

„Zasady wypłaty odszkodowań za niedostarczenie lokalu socjalnego”. 
 

Marek Słabiński: 

Koszty sądowe przekraczają koszty odszkodowań.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Generalnie Miasto wychodzi na plus. 
 

Marek Słabiński: 

Miasto zachowuje się jak agresor i tak zawsze wygrywa. 
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Elżbieta Jardanowska: 

Wszyscy się zgadzamy z ustaleniami kontrolnymi. Wydział ma opracować procedury 

wypłat odszkodowań za niedostarczenie lokalu socjalnego. 

Czy Pan chce, żebyśmy to zmienili? 
 

Marek Słabiński: 

Nie, ma tak zostać. 
 

Elżbieta Jardanowska: 

Czy Pan jest za tym, aby wrócić do sprawy za kilka miesięcy? 
 

Marek Słabiński: 

Proponuję, aby  zmienić przepisy dotyczących odszkodowań. Ograniczyć, żeby nie 

ponosić kosztów. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji 

Proponuję, aby głosowanie dotyczące przyjęcia protokołu z kontroli środków 

wydatkowanych z budżetu Miasta Inowrocławia w 2016 r. na odszkodowania za 

niedostarczenie lokalu socjalnego, przenieść na następne posiedzenie Komisji na dzień 

27 listopada 2017 r. 
 

Innych uwag nie było, przystąpiono do głosowania. 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad. 4. Sprawy bieżące. 
 

Nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął posiedzenia 

Komisji o godzinie 13
50.

 

 

 

Przewodniczący  

Komisji Rewizyjnej 

 

Patryk Kaźmierczak 
 

Protokółowała: 

 

Agnieszka Bardzińska 


